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PROTOKÓŁ Nr 8/7/2011 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki i Rolnictwa 

odbytego w dniu 08.12.2011r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.13.00. 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Michał Pękala – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego 
 na lata 2011-2019, 
 b) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r., 

3. Sprawy róŜne. 
 
 
Ad – 2 
 
Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz  przedstawiła projekty uchwał dotyczące: 
 

• zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2011 – 2019; 

• zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r. 
 
 
W dyskusji głos zabrali:  
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe na ostatniej sesji Rady 
Miejskiej w Końskich została podjęta uchwała o udzieleniu pomocy finansowej 
dla Powiatu Koneckiego z przeznaczeniem dla szpitala. Zapytał, czy skutki tej 
uchwały zostały juŜ uwzględnione w budŜecie. 
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Pani Edyta DrąŜkiewicz – poinformowała Radnych, Ŝe nie ma Ŝadnych 
informacji na temat tej uchwały.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe słyszał o takich rozmowach 
w sprawie dofinansowania dla szpitala ale oficjalnie nie wpłynęły Ŝadne 
uchwały. Dodał, Ŝe były to zapowiedzi i rozmowa telefoniczna. 
 
Radny Krzysztof Obratański – stwierdził, Ŝe uchwała była podjęta przez 
Radnych Rady Miejskiej w Końskich na ostatniej sesji.  
 
Przewodniczący Michał Pękala – poinformował, Ŝe Powiat dostał subwencję 
w kwocie około 53tys. zł, i dodał, Ŝe sprawa ze szpitalem wyjaśni się przy 
następnej zmianie w WPF i budŜecie. 
 
Starosta Bogdan Soboń poprosił Panią Skarbnik aby skontaktowała się 
z Urzędem Miejskim i wyjaśniła sprawę dot. uchwały podjętej na ostatniej sesji 
Rady Miejskie w Końskich.  
 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2011-2019 
oraz w sprawie zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r. pozytywnie 
większością głosów przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 
Ad – 3 
 
Radny Marian Gąszcz – zapytał czy zostały podjęte rozmowy z gminami 
w sprawie odśnieŜania dróg i podkreślił, Ŝe to pytanie kieruje do Starosty 
Bogdana Sobonia.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe szczegółowej odpowiedzi udzieliłby 
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński. Dodał, Ŝe były 
prowadzone rozmowy ale nic się nie zmieniło i powiat jak i gminy odpowiadają 
za swoje odcinki dróg.  
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – powiedział, Ŝe był autorem pomysłu aby  
gminy z powiatem współpracowały w tym zakresie. Dodał, Ŝe jest juŜ pewnie za 
późno bo prawdopodobnie umowy są juŜ podpisane ale moŜliwe jest to do 
ustalenia przed następnym sezonem zimowym. Poinformował, Ŝe najlepiej 
o takich sprawach rozmawiać juŜ na wiosnę.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe jeśli sprawa jest bardzo pilna to 
zaprosi Dyrektora Mościńskiego na Komisję i poprosi o wyjaśnienia. 
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Radny Kazimierz Pasterczyk – powiedział, Ŝe na razie nie ma potrzeby 
rozmawiania z Dyrektorem Mościńskim, i wszelkie problemy będą omawiane 
wiosną. 
 
Radny Marian Król  – zapytał Starostę, czy jest moŜliwość rozmawiania 
z przewoźnikami busów Słupia – Końskie aby przystanki końcowe były obok 
Starostwa. Dodał, Ŝe przystanki busów kończą się w centrum Końskich, a wiele 
starszych osób musi przejść do Starostwa pieszo.  
 

Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe trzeba by było rozmawiać nie tylko 
z przewoźnikami ale i koordynatorem czyli z Wydziałem Komunikacji 
i Transportu. Dodał, Ŝe są dwa rozwiązania albo pan Marian Król jako sekretarz 
gminy Słupia zgłosi taki problem w gminie albo oficjalne pismo złoŜy do 
Wydziału Komunikacji i Transportu. 
 
Przewodniczący Michał Pękala – zapytał Starostę czy wszystkie gminy 
wystąpiły z prośbami o dofinansowanie do remontów dróg. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe oprócz gminy Smyków i gminy 
Końskie oraz schetynówki z gminy Stąporków nie było Ŝadnego pisma z prośbą 
o dofinansowanie.  
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zapytał, dlaczego na 20 punktów moŜliwych 
do uzyskania w schetynówce gmina Stąporków uzyskała tylko 11,5 punktów 
i co zawaŜyło na tym, Ŝe była tak mała punktacja dla tego wniosku.  
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe współfinansowanie przez drugą stronę 
było niŜsze od dofinansowania ze strony powiatu i to kryterium byłoby bardzo 
waŜne. Dodał, Ŝe takie wnioski są rozpatrywane przez Komisję 25-cio osobową.  
 
Radny Krzysztof Obratański – poinformował, Ŝe kaŜdemu programowi 
towarzyszą kryteria ocen  i są właściwe dla kaŜdego wniosku. Dodał, Ŝe 
przedmiot jest waŜny, a nie jak jest napisany wniosek. Komisja stwierdziła, Ŝe 
wniosek jest mniej waŜny z kryterium obowiązującym w tym roku i w związku 
z tym taka niska punktacja. Powiedział, Ŝe pewnie brakowało takich elementów 
jak np. sprawa bezpieczeństwa.  
 
Radny Marian Król  – powiedział, Ŝe kryteria ocen w schetynówkach ustala 
województwo.  Dodał, Ŝe gmina Stąporków wnioskowała o 300tys. zł a inne 
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gminy w poprzednich latach wnioskowały o duŜo wyŜsze kwoty i to teŜ mogło 
wpłynąć na tak niską ilość punktów. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
  
Materiały przedstawione na posiedzeniu Komisji BudŜetu, Gospodarki 
i Rolnictwa stanowią załączniki do protokołu Nr 8/7/2011 z dn. 07.12.2011r. 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty.  

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.55. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
 
Anna Lisowska     Michał Pękala 
 
 
 
 Końskie, dnia 08.12.2011r. 
 
 


